
 

 

ZEBRANIE  SPRAWOZDAWCZO-WYBORCZE  
27 stycznia 2023r.  

 Koła Emerytów i Rencistów Pożarnictwa RP 

 przy KP PSP w Koluszkach 
 

 W dniu 27 stycznia 2023 roku w Sali Bankietowej „u Lenarta” przy ul. 

Partyzantów 1c  w Koluszkach odbyło się  zebranie sprawozdawczo-

wyborcze członków Koła Związku Emerytów i Rencistów Pożarnictwa 

RP przy KP PSP w Koluszkach , które połączone było z posiłkiem.  

 

W spotkaniu uczestniczył: 
-Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Koluszkach - bryg. mgr inż.Tomasz Zabrzewski 
-Pracownik socjalny KP PSP Koluszki - Kinga Olejnik 
 

Zebranie sprawozdawczo-wyborcze Koła prowadził Przewodniczący kol.Marcin Rzesiewski . 
 

Prezes Koła – Kol.Jerzy Małecki podsumował czteroletnią działalność emerytów i nakreślił plan zamierzeń na 

lata 2023-2026,następnie skarbnik Koła Kol.Grażyna Wojciechowska przedstawiła dochody i wydatki koła. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kol.Krzysztof Wieteska przedstawił zebranym założenia i realizacje Koła za 
okres czteroletni i poparcie absolutorium Zarządu Koła.  
 
 

 
 



 

 

Wybór nowego Zarządu Koła na lata 2023-2026. 
Zarząd Koła: 
1.Prezes Koła-Jerzy Małecki, 
2.V-ce Prezes Koła-Marek Bartczak, 
3.Sekretarz –Henryk Plich, 
4.Skarbnik-Grażyna Wojciechowska, 
5.Członek Zarządu-Karol Kałużny. 
 
Komisja Rewizyjna Koła: 
1.Przewodnicący-Krzysztof Wieteska, 
2.Sekretarz-Jan Balcerek, 
3.Członek-Włodzimierz Retwiński. 
 
Wybór delegata na  Zjazd Oddziału Wojewódzkiego  ZEiRP RP w Łodzi: 
1.Prezes Koła Jerzy Małecki, 
2.Kol.Włodzimierz Wojtaszek. 
 

Spotkanie w miłej i spokojnej atmosferze było doskonałą okazją do wspomnień lat pracy w straży pożarnej. W 
pamięci odżyły dawne, charakterystyczne akcje ratowniczo-gaśnicze. Pomimo zakończenia pracy zawodowej ich 
znajomość i kontakty są nadal żywo podtrzymywane. Co roku mają okazję do wspólnej integracji środowiska 
emerytów podczas m.in. wycieczek turystyczno-krajoznawczych, które we współpracy z Komendą Powiatową są 
organizowane do najciekawszych zakątków naszego kraju. Spotkanie noworoczne było również doskonałą okazją 
do przedyskutowania i wspólnego ustalenia planów działań na bieżący rok.  

 

                   

 

                 

 

 



 

 

                       

                      

           

             



 

 

 

 

 



 

 

                                                                  

 



 

 

 


